
 

 

Protokoll vid årsmötet med Åmotfors Båtklubb  

När: Söndagen 11 april 2021 klockan 15.00 

Vart: Folkets hus 

Övrig information: Det har varit ett speciellt år och det är en speciell tid vi alla lever i nu. Allt 

pga Covid -19 som ställer allt till sin spets. Årets årsmöte blir därför väldigt speciellt då man 

inte får vara mer än 8 personer vid en sammankomst. Valberedningen har skickats ut 

tidigare och nu följer ett förslag på beslut och medlemmar är välkomna med synpunker 

av protokollet!  

 

 

1. Mötets öppnas av ordförande Mattias Persson. 

2. Parentation, stående tyst minut för Johnny Johansen som avlidit under våren. 

3. Godkännande av kallelsen till årsmötet 2021, Godkännes. 

4. Godkännande av dagordningen, Godkännes.   

5. Ordförande för årsmötet är sittande Mattias Persson. 

6. Sekreterare är sittande Erika Guldbrandsson. 

7. Justeringsmän för års protokollet 2021 är Håkan Lindqvist samt Björn Tranberg. 

8. Föredragning av verksamhetsberättelsen för 2020, Mattias summerar det gångna året: 

• En extra bryggsektion monterades och bryggan ökade med fyra platser. 

• Rör har dragits upp även detta år. 

• Vassröjning, med hjälp av Svante Harju. 

• Nya bryggfästen på gästbryggan för att minska gnissel och oljud. 

9. Föredragning av revisionsberättelsen för 2020, Revisionerna gav styrelsen ansvarsfrihet och 

EXTRA beröm till kassören Eva Klingenberg för gott utfört arbete och god kontroll av 

bokföringen. 

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen, för 2020, Godkännes.  

11. Val av följande till styrelsen: Då inga synpunker har kommit styrelsen tillkänna lyder förslaget 

av styrelse: 

A. 1 st Ordförande 2 år, omval 2023 Sittande Mattias Persson 

B. 3 st styrelseledamöter 1 år, Håkan Lindqvist, Björn Tranberg, 

Ulf Guldbrandsson 



 

12. Val av 2 st styrelsesuppleanter 1 år, Sittande Jessica Kristiansson, Micaela Tranberg. 

13. Val av 2 st revisorer  1 år, Sittande Anders och Helena Neraal. 

14. Val av 1 st revisorsuppleant  1 år, Sittande Ulrika Waldnert. 

15. Val av 2 st valberedare 1 år, Sittande Håkan Lindqvist, Ulf Guldbrandsson. 

16. Val av 1 st sammankallande för arbetslag 1 år, Sittande Mattias Persson. 

17. Val av 2 st bryggtillsynsmän 1 år, Sittande Håkan Lindqvist, Ulf Guldbrandsson. 

18. Beslut om klubb- och båtplatsavgifter för den nya verksamhetsåret 2022, Styrelsens förslag är 

Inga ändringar för kommande år. Följande avgifter:  

150 kronor för en medlemsavgift. 

200 kronor för familj medlemsavgift. 

1 000 kronor för båtplats. 

19. Kösystem, Information båtklubben har idag 2 stycken i kö. 

20. Övriga frågor: 

• Eva Klingenberg informerar att klubben har 9 stycken stödmedlemmar vilket 

uppskattas. 

• Uppskattning till hjälpen med gräsklippning runt vår fina båthamn samt uppskattning 

till Svante som är klubben behjälplig med vassröjning. 

• Det är fortfarande medlemmar som saknar bommar på sina båtplatser. Dessa kommer 

få en personlig påminnelse att införskaffa bom. Detta är för säkerheten för din båt 

samt grannens. Önskar man hjälp med montering kontakta styrelsen så kan de vara 

behjälpliga. 

• Inköp av trallvirke för att renovera befintlig brygga som nu är över. Denna skall sedan 

transporteras och monteras vid Smögvika. 

• Städ/röj dag vid Smögvika. 

• Justering av paviljong vid Smögvika då den är svajig.  

• Ny information kommer att sättas upp vid elskåpet, vem man kontaktar vid elfel. 

Håkan Lindqvist, Ulf Guldbrandsson, Mattias Persson samt Jan Eriksson. 

• Nytt lås (kodlås) till elskåpet kommer inköpas, detta ordnar Björn Tranberg. 

• Verksamhetsberättelsen samt revisionsberättelsen kommer läggas som bilaga på 

hemsidan så att alla kan läsa. 

• Viktigaste punken på dagens årsmöte är att styrelsen har Förslag av ändring 

gällande Stadgar. De paragrafer styrelsen önskar ändring på kommer bli 

rödmarkerade. Förslag till ändring kommer inom kort. Beslut om ändring 

kommer ske på årsmötet 2022! 

21. Årsmötet avslutas. 

 

 

Erika Guldbrandsson sekreterare  Håkan Lindqvist justerare 

 

 

Björn Tranberg justerare   Mattias Persson ordförande 


